
Uddrag af referatet af skolebestyrelsesmødet den 9. december 2008:

Beslutning:

Præsentation af dispositionsforslag ved JJW.
Flere end de valgte SB medlemmer deltog under præsentationen.

Generelt ser forslaget spændende ud. Der er mange muligheder for at lave god skole i de nye 
lokaler. Det ærgrer SB at man politisk ikke har taget skridtet fuldt ud og gennemrenoveret de 
fusionerede skoler. Vinduer har været et ønske gennem flere år, SB må konstatere at det 
heller ikke i denne omgang bliver muligt at få renoveret alle vindues fag. Det er bekymrende 
når vi jævnligt har vinduer der falder ud. Hvad skal der ske inden dette arbejde fuldføres? 
Der mangler toiletter på 3.sal, det har været ønsket fra forældresiden, SB håber på at man 
fra politisk side afsætter midler specifikt til skoletoiletter.
SB oplever ligeledes at man laver ”halvt” arbejde når man ikke sørger for at udeareal 
overfladen samlet fornyet, men pletvis repareret. 
SB ser frem til en god byggeproces og til at anvende de nye faciliteter.

Mine kommentarer.

Det blev godkendt, hvilket den sidste sætning med fed bekræfter.

mvh
Torben Vorstrup


